
Vi är ETT lantbruk

Vi måste förbättra dialogen mellan ekologiskt och konventionellt lantbruk. Vi behöver 
lantbruksföreträdare som står klart upp för oss alla. Ingen ska som idag behöva gå på 
våra gemensamma föreningsmöten med en olustkänsla. Vi är ett lantbruk, och alla 
behövs. Tillsammans ska vi driva lönsamhet och hållbar utveckling.

Vi sitter i samma båt, eller rättare sagt på samma klot. Det har sagts att lantbruk inte är 
raketforskning, det är mycket mer avancerat än så.

Här på jorden finns de resurser som är grunden för vår existens. Vi måste skyndsamt 
lära oss att leva inom planetens gränser.

Alla goda råd är värdefulla. Att lära och hämta inspiration av varandra har alltid varit en 
god idé.

Att vi har en stor andel ekologiskt odlad mark i Sverige har sin grund i att vi allmänt sett 
har god omsorg om djur och miljö. Det ska vi vara stolta över och värna om. Däri ligger 
vår konkurrenskraft. Vi ska driva en positiv utveckling av kvalitativ svensk produktion. 
Samhälle och marknad efterfrågar allt mer av de mervärden vi så länge arbetat med. 
Djur, miljö, människor, samhällen av idag och imorgon måste alla vara en del av den 
hållbara utvecklingen. Vi odlar jorden för dagens och framtidens skördar.

Vi vill arbeta för en bättre samverkan mellan konventionella och ekologiska producenter.
Vi är ETT lantbruk och våra utmaningar är stora!
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